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PLATS OCH TID Mötet genomförs via Teams 

  28 augusti 2024 kl. 10:00 – 11:30 

 

BESLUTANDE Ordförande, Tommy Olsson, Torsby kommun 

  Björn Eriksson, Arbetsförmedlingen 

  Ann-Katrin Gyllsten, Region Värmland 

Mirela Memic Sandström, Försäkringskassan 

  Stefan Sjökvist, Kils kommun 

  Åsa Waldenström, Sunne kommun 

 

FRÅNVARANDE Linda Johansson, Region Värmland 

   

 

ÖVRIGA  Förbundschef, Ann-Marie Berg 

  Sekreterare, Catherine Hedberg   

  Ekonom, Frida Johansson  

  Projektägare Navet, Marie Berg 

  

  

JUSTERARE  Mirela Memic Sandström  
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§ 1. Val av protokolljusterare 

Beslut:  

Styrelsen beslutar att välja Mirela Memic Sandström, Försäkringskassan, som justerare av dagens 
protokoll. 

Sammanfattning: 

Styrelsen väljer Mirela Memic Sandström, Försäkringskassan, som justerare av dagens protokoll 
2024-08-28. 

 

§ 2.  Föregående protokoll 

Beslut:  

Styrelsen godkänner föregående protokoll från 2024-05-23. 

Sammanfattning: 

Styrelsen har tagit del av och godkänner föregående protokoll från 2024-05-23. Beslutet läggs till 
handlingarna. 

Handlingar i ärendet: 

Beslutsunderlag; protokoll 2024-05-23. 

 

§ 3. Lägesrapport Navet 

Marie Berg informerar om projektet Navet. Neddragningen till 2,5 tjänster i Navet innebär 
utmaningar och ett förändrat arbetssätt för personalen då det är stort antal deltagare inskrivna 
jämfört med tidigare. Pågående deltagare uppgår till 47 stycken och ca. 10 stycken på väg att 
skrivas in i projektet. 

Viktigt att jobba med samsyn och förståelse och att sprida detta. Frågan ställs om det är ett för 
högt uppsatt mål. Diskussion förs kring målen för projektet. 

 

§ 4. Budgetuppföljning 

Beslut:  

Budgetuppföljningen godkänns. 

Sammanfattning: 

Ann-Marie Berg redogör för det ekonomiska läget t.o.m. 6 augusti 2024. 
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§ 5. Delårsrapport 

Beslut:  

Delårsrapporten godkänns. 

Sammanfattning:  

Delårsrapporten har skickats ut till styrelsen på remiss innan mötet. Styrelsen godkänner 
delårsrapporten i sin helhet. 

 

§ 6. Medelstilldelning 

Besked väntas från Region Värmland och därmed även på att se vad den statliga tilldelningen blir. 
Kommunerna har lämnat svar att de kommer att gå in med samma bidragsdel som föregående 
år. 

 
 
§ 7. Avtal Torsby kommun samt Arbetsförmedlingen 

Beslut:  

Beslut om avtalen tas på mötet den 3 oktober. 

Sammanfattning:  

Gällande avtalet med Torsby kommun har det inte skett en höjning på flera år. Avtalsförslag med 
Torsby kommun och Arbetsförmedlingen kommer att skickas ut för påseende. Beslut om avtalen 
tas på mötet den 3 oktober. Åsikter gällande avtalen skickas till Ordförande Tommy Olsson. 
 

§ 8. Samarbete mellan förbunden 

Det är svårt för de mindre förbunden. Diskussion förs kring hur vi kan samarbeta och utveckla vår 
verksamhet. Samarbete mellan förbunden i Värmland/ Dalarna måste öka och det måste bli lättare att 
arbeta över gränserna. Björn föreslår ett 2 dagar gemensamt styrelsemöte för Värmland/ Dalarna 
under 2025 för att öka samarbetet samt att utveckla detta. Förslag gällande ett möte behöver tas fram 
och presenteras i oktober. 
Kan vi ha en resurs som är ett gemensamt stöd? En person med kunskap om 
kommunikationsfrågor och som kan vara ett gemensamt stöd för förbunden. Hur sprider vi att 
Finsam finns? Vi behöver kunna sprida lättillgänglig information och göra Finsam mer känt. Alla 
förbund har även olika hemsidor och vi behöver samverka i dessa frågor. Även i ekonomidelen 
bör det kunna samarbetas mera kring. 

 

§ 9. ESF-information 

Sammanfattning: Förbundscheferna har fått i uppdrag att skriva en lokal handlingsplan för 
respektive förbund. Syfte med framtagandet av en handlingsplan är att beskriva vilka 
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förväntningar vi har på projektet. Vad vill vi fokusera på? Vad har vi behov av? Vi vill se en 
engagerad styrelse samt beredningsgrupp. När projektet är avslutat är det viktigt att ha kvar 
kunskapen och att den tas till vara. Vi behöver bli effektivare så det kommer medborgaren till 
godo. 

 

§ 10. Remiss för ny FIMSAM-lagstiftning 

Remiss för ny FIMSAM-lagstiftning har gått ut tidigare och kommer att tas med i nästa dagordning. 
Remissen skickas ut igen för påseende med nästa protokoll. Ett 70-tal förbund har svarat på remissen, 
den är därmed väl underbyggd. Man vill se mer extern finansiering än vad det är i dag. Förbunden i 
Fryksdalen, Klarälvdalen, Östra och Samspelet har gjort en gemensam skrivelse. 
 

 

§ 11. Lägesrapport från samtliga parter 

Beslut:  

Information från samtliga parter. 

Sammanfattning:  

Åsa – ger en överblick över läget i Sunne kommun. Kommunen har fått ett bra tillskott då ett 
arbete gjorts med att tillsvidareanställa timanställda.  Fortsatt låg arbetslöshet, dock har 
försörjningsstödet ökat.  

Stefan – budgeten gick lätt igenom och det fanns inga motförslag. 

Mirela – Försäkringskassan har 1 700 färre medarbetare än föregående år vilket skapar längre 
handläggningstider. I det stora hela så märks de ekonomiska besparingar tydligt i verksamheten. 
Ny lagstiftning angående sjukförsäkring med strängare bedömning och färre undantag – 
kommer troligtvis träda i kraft nästa år. 

Ann-Katrin – Det ekonomiska läget i Regionen ser dyster ut. Många tjänster behöver bort för att 
nå budget. Det finns en förhoppning om ett tillskott till höstbudgeten.  

Tommy – I Torsby Kommun har det anställts en ny socialchef; Lukas Lövstrand. Även i Torsby 
Kommun ses en ökad kostnad för försörjningsstöd. 

Björn: Flera medarbetare går i pension och inga nya anställs vilket medför fler arbetsuppgifter för 
kvarvarande personal. Värmland ligger för övrigt stabilt när det gäller arbetslöshet.  

 

§ 12. FC informerar. 

Förbundschef Ann-Marie Berg informerar kort om läget. 

 

§ 13. Nästa möte. 

Beslut:  
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Nästa möte är 3 oktober 2024 kl. 13:00 – 16:00 Sunne kommun. 

Sammanfattning:  

Nästa möte är 3 oktober kl. 13:00 – 16:00 Sunne kommun. 

 
§ 14. Övriga frågor. 

• Beslut gällande ansvarsfrihet från Kils kommunfullmäktige har inkommit och diarieförts. 

• En ingivare har begärt ut protokoll från Fryksam från 2018 och framåt. Detta är en 
återkommande kund som vi haft kontakt med tidigare.  
 
På styrelsemöte 20240321 togs följande beslut:  
§ 11. Begäran om handling  
 
Beslut: Styrelsen beslutar att begäran om allmänna handlingar hanteras utav Torsby 
kommun. Sammanfattning: Förbundet har sett över rutinen för begäran om allmän 
handling. Torsby kommun diarieför alla allmänna handlingar. Handlingar kommer 
lämnas ut mot gällande taxa hos Torsby kommun.  

Protokollen är officiella och finns tillgängliga digitalt på hemsidan.  

• Ann-Marie tar upp hur mötesstrukturen ska vara nästkommande år. Det har arbetats 
med ett schema förbundschefer emellan.  

• Tommy meddelar att NNS ordförande möten kommer att ske digitalt varje kvartal med 
start 23 september.  

 

§ 15. Mötet avslutas 

Ordförande Tommy Olsson förklarar mötet avslutat. 
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